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PROTOKÓŁ Nr  XVIII /2015 

z XVIII Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 14 grudnia 2015 r. 

Ustawowy skład Rady Miasta : 20 radnych (skład osobowy 20 radnych ze względu na rezygnację Pani 

Małgorzaty Golińskiej, która uzyskała mandat poselski do Sejmu RP). Obecnych : 17 radnych. Nieobecni 

radni:  Bocheński Marcin, Grobelny Andrzej oraz Kaszewski Marcin. 

 

Sesja Rady Miasta rozpocz ęła si ę o godz. 9:00. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych,  

− stwierdziła wymagane kworum i otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek obrad:           

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji Rady Miasta Szczecinek z dnia 16.11.2015r.  

3. Uchwała w sprawie  dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2015 rok.  

4. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Szczecinek na 2016 rok. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2016-2025. 

6. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek. (NR 1) 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Miasta 

Szczecinek. (NR 2) 

8. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

11. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

12. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości oraz określenia warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

13. Uchwała w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

14. Uchwała w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego  

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia  

15 września 2009 roku w sprawie   obszarów chronionego krajobrazu (DZ. Urz. Województwa 

Zachodniopomorskiego z 2014r., poz. 1637). 
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15. Uchwała w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek na rok 2016. 

16. Uchwała w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Straży Miejskiej w Szczecinku. 

17. Uchwała w sprawie powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających 

do sądów na kadencję 2016-2019. 

18. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi Oświaty 

w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych. 

19. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

i przedszkolu prowadzonych przez Miasto Szczecinek, zasad zwalniania od obowiązku realizacji zajęć oraz 

określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych szkolnego pedagoga i psychologa. 

20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Szczecinek. 

21. Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w związku ze wzrostem wartości nieruchomości 

w związku z uchwaleniem lub zmianą planu zagospodarowania przestrzennego i ich zbyciem. 

22. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Szczecinek.  

23. Wnioski i zapytania radnych. 

24.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Protokół z sesji z dnia 16.11.2015r. został przez Radę Miasta przyjęty jednogłośnie 17 głosami „za”.  

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− przypomniał jej uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/157/2015  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2015 rok. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− przedstawił opinie poszczególnych Komisji Rady Miasta, dotyczące budżetu miasta na 2016r.,  

− Komisje zaopiniowały budżet pozytywnie: 

 

Komisja Rozwoju  Gospodarczego i Samorz ądno ści RM Szczecinek na posiedzeniu w dniu 25.11.2015 r. , 

w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2016 r. w działach: 

−   „6  „2” Transport i łączność: pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”;  

− „4 lit. a”  Gospodarka mieszkaniowa ZGM TBS Sp. z o.o.: pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”;  

− „5”   Działalność usługowa: pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”;  

− „6 lit. d Promocja miasta: pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”, 

− „6 lit. e pkt 1-5”Pozostała działalność (lit. „e” bez pkt 6): pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”; 

− „16 pkt:7-9” Gospodarka komunalna i ochrona środowiska (schronisko dla zwierząt, oświetlenie uliczne, 

pozostała działalność): pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”;  

− „zał. nr 9 Wydatki budżetu miasta Szczecinek na wieloletnie programy realizowane w latach 2015  

i kolejnych”: pozytywnie jednogłośnie 4 głosami „za”. 

 

Komisja Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego RM Szczecinek  na posiedzeniu w dniu  

26.11.2015 r., w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2016 r. w działach: 

− „6 lit. a, b, c”  Administracja publiczna – pozytywnie jednogłośnie 3 głosami „za”, 

− „6 lit. e p.6”  Rady osiedli – pozytywnie jednogłośnie 3 głosami „za”, 

− „7” Urzędy naczelnych organów władzy państwowej – pozytywnie jednogłośnie 3 głosami „za”, 

− „8” Bezpieczeństwo publiczne – pozytywnie jednogłośnie 3 głosami „za”. 

 

Komisja Komisji  Edukacji, Kultury, Sportu i Turyst yki RM Szczecinek  na posiedzeniu w dniu 27.11.2015r., 

w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2016 r. w działach: 

− „3”   Turystyka –  pozytywnie jednogłośnie 6 głosami „za”; 

− „11” Oświata i wychowanie – jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”; 

− „14 pkt 1” Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej „Żłobki” –  jednogłośnie pozytywnie  

6 głosami „za” ; 

− „15” Edukacyjna opieka wychowawcza – jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”; 

− „17” Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – pozytywnie 3 głosami „za”, przy 2 głosach przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”; 

− „18” Kultura fizyczna i sport – pozytywnie 4 głosami „za”, przy 2 głosach wstrzymujących się.  

 

Komisja Ochrony Środowiska RM Szczecinek  na posiedzeniu w dniu 07.12.2015 r., w głosowaniu jawnym 

zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2016 r. w działach: 

− „1” Rolnictwo i łowiectwo – pozytywnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”, 

− „16 pkt: 1-6” Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – pozytywnie 4 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 
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Komisja Problemów Społecznych Rady Miasta Szczecine k na posiedzeniu w dniu 03.12.2015 r.,  

w głosowaniu jawnym zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2016 r. w działach: 

− „4c” Gospodarka mieszkaniowa pozostała działalność, jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”, 

− „12” Ochrona zdrowia, jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”, 

− „13” Pomoc społeczna, jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”, 

− „14 pkt 2 i 3” Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, jednogłośnie pozytywnie 6 głosami „za”; 

 

− Komisja Budżetowo-Ekonomiczna w swoim zakresie 5 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” również  

zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu na 2016r.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zwrócił uwagę na jego zdaniem najważniejsze przesłanie dotyczące budżetu na 2016r., iż  

nie przewiduje on brania kredytów inwestycyjnych ani kredytów na spłatę rat kapitałowych, 

− przewiduje się również znaczną nadwyżkę dochodów budżetowych nad wydatkami w 2016r.,  

− przy prawie całkowitym braku środków zewnętrznych w 2016r., posługując się tylko środkami własnymi, 

przewiduje się inwestycje za 12 mln zł, 

− na koniec 2016r. zadłużenie miasta powinno zmaleć do ok.30% , przy maksymalnie możliwych 60%, 

− dlatego przewiduje się wejście miasta w 2017r. w bardzo dobrej sytuacji finansowej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przedstawiła uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie opiniujące projekt budżetu miasta 

na 2016r. i projekt wieloletniej prognozy finansowej, 

− zaprosiła radnych do dyskusji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy najpierw omawiać szczegóły, czy zacząć od ogólnego omówienia projektu budżetu? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wybór pozostawiła do uznania radnego. 

 

Roman Matuszak radny: 

− postanowił rozpocząć od ogólnego odniesienia się do projektu  budżetu, a potem przejść do 

szczegółów, 

− nawiązał do zapowiadanego przez Sejm podwyższenia kwoty wolnej od podatku, co będzie miało 

wpływ na zmniejszenie wpływów do budżetów samorządowych, 

− na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej postulował przyjęcie z dużą ostrożnością wysokości 

dochodów zaplanowanych przez Ministra Finansów w piśmie do Burmistrza Miasta Szczecinek, jednak 

jego sugestia nie znalazła uznania w oczach Komisji i Burmistrza, 

− życzyłby sobie, żeby ta przykra niespodzianka nie spotkała miasta w trakcie roku budżetowego, bo 

trzeba będzie szukać pieniędzy, 
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− Burmistrz planując budżet miasta posłużył się optymistycznymi danymi, które wskazują, że powoli 

miasto wychodzi z zadłużenia, ale na koniec 2016r. będzie ono jeszcze istniało, 

− to zadłużenie będą musieli w przyszłości spłacać mieszkańcy Szczecinka, dlatego opozycja będzie 

głosowała przeciwko temu budżetowi, uważając go za nazbyt optymistyczny, zarówno po stronie 

dochodów jak i wydatków, 

− następnie zapowiedział przejście do szczegółów, 

− w załączniku nr 2 do uchwały budżetowej w rozdziale 92695 wskazano wydatek na „nagrody  

o charakterze szczególnym nie zaliczone do wynagrodzeń” pozostające w dyspozycji Dyrektora OSiR, 

− zapytał, czy jest jakiś regulamin tych wydatków oraz kiedy i kto o tym będzie decydował ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie głosowania opozycji przeciwko budżetowi wyjaśnił, że zgodnie z prawem stronę dochodową 

budżetu miasta może ustalać wyłącznie Burmistrz, radni mogą jedynie zmienić planowane kwoty po 

stronie wydatków, 

− nie zgadza się z argumentacją radnego dotyczącą wyliczeń Ministra Finansów, 

− Minister miał czas na ewentualne sprostowanie budżetu, ale tego nie uczynił, 

− Burmistrz opiera się między innymi na wywiadach telewizyjnych, w których była mowa, że 

podwyższenie kwoty wolnej od podatku do 15 – 30 tys. zł będzie następowało stopniowo, 

− nie wydaje się, żeby Sejm zajął się tą kwestią jeszcze w 2015r., dlatego nie będzie to wprowadzone od 

stycznia 2016r., 

− poza tym rozważa się, żeby udział samorządów w podatku był wyższy, co pozwoliłoby 

zrekompensować ten ubytek wpływów do budżetu, 

− Burmistrz uważa, że przewidywania radnego się nie sprawdzą, 

− dzisiaj nie wiadomo jeszcze, jak ma wyglądać kwota wolna od podatku, to są jeszcze rozważania 

teoretyczne, 

− oświadcza więc stanowczo, że nie zamierza zmniejszać dochodów według sugestii radnego, dlatego 

dyskusja na ten temat będzie dalej bezprzedmiotowa. 

 

Maciej Makselon Dyrektor OSiR: 

− odpowiadając na pytanie radnego Romana Matuszaka wyjaśnił, że w przypadku wskazanych wydatków 

na nagrody,  chodzi o nagrody finansowe wypłacane zwycięzcom zawodów i imprez sportowych 

zaplanowanych w 2016r. , 

− każde zawody i każda impreza sportowa mają swój odrębny regulamin, według którego przyznawane 

są poszczególne nagrody, 

− każdy organizator wcześniej składa OSIR-owi preliminarz imprezy i planowanych nagród. 

 

Roman Matuszak radny: 

− podziękował Dyrektorowi OSIR-u za odpowiedź, 

− zwracając się do Burmistrza Miasta przyznał, że Minister wyjaśnił omawianą kwestię podobnie, jak to 

przedstawił Burmistrz, jednak zwiększenie kwoty wolnej od podatku oznacza pozostawieniem więcej 

pieniędzy w kieszeni podatnika i nie dystrybuowanie tych pieniędzy przez samorządy, 
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− jest zwolennikiem tego, że podatnik sam wie lepiej niż władza, jak wydać swoje pieniądze. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− w ogóle nie rozumie, o czym mówi radny Roman Matuszak, może radny to uściśli? 

− poprzednio radny mówił o zwiększonej dopłacie do Komunikacji Miejskiej do 300tys. zł, a wyniosła ona 

tylko 250tys. zł, 

− w ubiegłym roku powstała w Szczecinku nowa stacja paliw, która stosuje ceny niższe od tych płaconych 

przez Komunikację Miejską dla hurtownika, 

− każda spółka ma obowiązek dywersyfikowania dochodów, dlatego w Komunikacji Miejskiej ta dopłata 

jest stosunkowo mała, 

− dąży się do tego, żeby Komunikacja Miejska była spółką nowoczesną. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zwrócił uwagę, że jego wypowiedź była obiektywna i pozbawiona złośliwości wobec Burmistrza,  

a Burmistrz wobec niego jest złośliwy. 

 

Marcin Bedka radny: 

− rozumie, że dzisiejsza sesja powoduje zdenerwowanie u Burmistrza i chyba dlatego pomylił się co do 

wielkości kwoty wolnej podatku, mówiąc o kwocie 15-30tys.zł. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie jest zdenerwowany, przyznał, że się pomylił, ale chce zwrócić uwagę, że radny Marcin Bedka myli 

się znacznie częściej, niż Burmistrz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że dyskusja odbiegła od tematu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nawiązał do planów przebudowy Placu Wolności za kwotę 6 mln zł, 

− kwota ta jest do wydania tylko po to, aby przed ratuszem plac był nieco ładniejszy, 

− czy Miasto starało się o dopłaty do tej inwestycji? 

− czy nie lepiej byłoby zainwestować te pieniądze w inwestycję, która będzie przynosić zyski ? 

− i z tych zysków przeznaczyć środki na przebudowę placu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny Jacek Pawłowicz mieszkał długo na wsi i jest od niedawna mieszkańcem Szczecinka,  dlatego 

być może nie widzi, że Plac Wolności wymaga remontu, 

− cieszy się, że radny to powiedział i ma nadzieję, że mieszkańcy radnemu tego nie zapomną, 

− to jest obecnie plac ciemny, na którym strach przebywać, znajdujący się w złym stanie, 

− zdecydowana większość mieszkańców jest za przebudową placu, 

− gdyby Miasta nie było stać na ten remont, to przebudowa nie byłaby robiona, 
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− ulica 9 Maja też nie powinna wyglądać tak, jak wygląda, centrum Szczecinka będzie wyglądać 

nowocześnie, na tego typu inwestycję nie przewiduje się środków zewnętrznych, 

− w Szczecinku nie ma miejsc wymagających rewitalizacji, a przynajmniej bardzo trudno byłoby je 

znaleźć, obecnie jest dobra sytuacja finansowa, z roku na rok coraz lepsza. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− zapytał, kiedy radny Jacek Pawłowicz ostatni raz przeszedł się po Placu Wolności ? 

− poinformował, że zorganizował spotkanie z mieszkańcami, którzy są zadowoleni, że będzie przebudowa 

placu, czy radny Jacek Pawłowicz widział, jak kobiety z wózkami poruszają się po placu ? 

− mieszkańcy są szczęśliwi, że będzie przebudowa. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się do Przewodniczącej Rady Miasta z prośbą, aby dbała o to, by dyskusja była merytoryczna, 

− zwracając się do Burmistrza Miasta wyjaśnił, że nie jest przeciwnikiem remontu placu, a nawet jest za 

jego przebudową, uważa jednak, że są inne ważniejsze potrzeby mieszkańców, na które Miasto może 

przeznaczyć pieniądze. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zapytał, jakie to zdaniem radnego potrzeby? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− niech się Burmistrz domyśli, 

− zwracając się natomiast do radnego Jacka Lesiuka zapytał, czy radny był na parkingu za Ratuszem? 

− czy radny Jacek Lesiuk wie, jakie problemy mają mieszkańcy Szczecinka ? – nie , bo radny Jacek 

Lesiuk tym się nie interesuje. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− to śmieszne, mieszkańcy tego słuchają, pewne kwestie nie zależą od Miasta, tylko od wspólnot 

mieszkaniowych, jest blisko mieszkańców i zawsze z nimi będzie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− każdy radny, w tym także radny Jacek Pawłowicz miał prawo zgłosić propozycje do budżetu miasta, ale 

tego nie zrobił. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwracając się do Burmistrza zwrócił uwagę, że w Szczecinku jest wiele mieszkań, które nie posiadają 

toalety i te pieniądze można byłoby przeznaczyć na ten cel, ludzie muszą wyjść z mieszkania, żeby 

skorzystać z toalety. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Problemów Społecznych, ale to nie jest tak, jak mówi radny, 
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− też jest za tym, żeby w mieszkaniach była toaleta i łazienka, ale w niektórych mieszkaniach jest to 

architektonicznie niemożliwe, odebrała to jak zarzut, że członkowie Komisji to ludzie bez serca,  

− ale czasami takie prace są naprawdę nie możliwe do zrealizowania, jeśli byłoby to możliwe, to  

z pewnością byłoby to zrobione, 

− odnośnie Placu Wolności myślała, że nie będzie tak zaognionej dyskusji, rozumie, że radni są  

w opozycji, ale czy muszą wszystko negować ? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− nie zgadza się z argumentacją Burmistrza, 

− czy nie ma ważniejszych wydatków w Szczecinku, niż przebudowa placu? z remontem placu można 

przecież poczekać jeszcze 3 do 5 lat, jest wiele innych potrzeb,  

− na ostatniej sesji Rady Miasta radni Andrzej Grobelny i Zdzisław Miechowiecki mówili o braku toalet  

w mieszkaniach, Zastępca Burmistrza Pan Daniel Rak powiedział wówczas, że w 2016r. nie ma na ten 

cel środków. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radni opozycji ze sobą nie uzgodnili, czego chcą, jedni na ubikacje w mieszkaniach, inni na inwestycje, 

− w budżecie na 2016r. nie zaplanowano wydatków na WC w lokalach mieszkalnych, ale jest inwestycja 

dotycząca oddania do użytku nowych mieszkań komunalnych, 

− tam zostaną przeniesieni mieszkańcy z najgorszych lokali komunalnych, a uzyskane po nich 

mieszkania zostaną zaadaptowane na lokale socjalne, 

− tam, gdzie będzie to możliwe, będą robione łazienki i toalety, ale to zależy od możliwości przewodów 

wentylacyjnych i innych warunków technicznych, 

− ta „akcja” radnych opozycji przypomina „akcję” „tysiąc szkół na tysiąclecie Polski”, ale radni ci  

nie orientują się w sprawach mieszkaniowych. 

 

Marcin Bedka radny: 

− uważa, że to insynuacja ze strony Burmistrza, 

− prosi Przewodniczącą Rady Miasta o pilnowanie nieodbiegania od tematu obrad. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− nie lubi uczestniczyć w dyskusji, która niczego nie wyjaśnia, 

− jest zmieszany, że radny Jacek Pawłowicz chce zbić kapitał polityczny na braku toalet, 

− to nie przystoi, prosi radnego Jacka Pawłowicza o wskazanie, na co wydać 6 mln zł przeznaczone na 

przebudowę Placu Wolności ? prosi o przykłady. 

 

Roman Matuszak radny: 

− wcześniej padło stwierdzenie, że opozycja nie zgłosiła poprawek do budżetu,  

− nie zostały one uwzględnione przy uchwalaniu budżetu na 2015r. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− gdyby radni opozycji mieli rozsądne propozycje zmian w budżecie, to nie sądzi, że nie byłoby zgody na 

ich przyjęcie, to raczej taktyka opozycji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej radny Roman Matuszak chciał wskazać, skąd 

przerzucić pieniądze, ale Burmistrz powiedział, że nie chce tego słuchać, a Przewodniczący Komisji to 

podtrzymał, 

− zwracając się do radnego Zdzisława Miechowieckiego, Burmistrza i pozostałych radnych Platformy 

Obywatelskiej stwierdził, że opozycja ani przez moment nie mówiła, żeby aż 6 mln zł wydać na toalety, 

− teraz nie będzie mówił o jakie inwestycje opozycji chodzi, ponieważ Platforma Obywatelska tyle lat 

rządzi, że radny nie wierzy, iż sama nie wie, jakie to inwestycje. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przypomniała, że stronę dochodową budżetu Miasta ustalać może tylko Burmistrz, a nie żaden radny. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− był na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Ekonomicznej i potwierdza, że radny Roman Matuszak zgłosił 

propozycję dotyczącą budżetu. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− zwróciła uwagę, że radny Roman Matuszak przybył na posiedzenie Komisji już po głosowaniu nad 

zaopiniowaniem projektu budżetu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− w „expose” do budżetu miasta na 2016r. Burmistrz powiedział o 12 mln zł na inwestycje, 

− w ciągu ostatnich 8 lat wydatki sięgały nawet 20% budżetu, 

− jest zwolennikiem, żeby na inwestycje wydawać nawet większe kwoty. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− uważa, że trudno jego wypowiedź nazwać „expose”, przedstawił jedynie proponowany przez siebie 

budżet oraz to, że pomimo braku środków zewnętrznych możliwa jest realizacja inwestycji, 

− wydatki inwestycyjne mogłyby sięgać kilkudziesięciu milionów złotych, ale pod warunkiem pozyskania 

środków zewnętrznych, póki co tych środków nie ma. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− budżet jest wypadkową tego, czego się oczekuje i czym się dysponuje, 

− ma prośbę, aby przed następnym projektowaniem budżetu w przypadku, gdyby radni opozycji mieli 

jakieś swoje propozycje, może warto byłoby, gdyby złożyli je wcześniej i może wówczas zostałyby one 

uwzględnione. 
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Roman Matuszak radny: 

− radny Marek Ogrodziński dobrze wie, że Burmistrz bardzo nie lubi, jak mu się „miesza” w budżecie, 

− rozumie sugestię radnego jako propozycję udziału w projektowaniu budżetu,  

− dotychczas takiej propozycji Burmistrz radnym nie zgłosił. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwrócił uwagę na emblemat, który radni Platformy Obywatelskiej mają przypięty, brakuje tylko KOD, 

− w Szczecinku opozycja pogodziła się z tym, iż w Radzie Miasta jest opozycją, a radni Platformy 

Obywatelskiej nie mogą pogodzić się z tym, że w Sejmie to PO jest teraz opozycją. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że wypowiedź radnego jest nie na temat. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− chodzi o to, aby dyskusja była merytoryczna, a nie personalna, 

− może jednak trzeba ewentualne propozycje do budżetu składać wcześniej, 

− jeśli założy się, że coś się nie uda, to się nie uda, 

− proponuje skończyć więc tę dyskusję, dlatego składa wniosek formalny o jej zakończenie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− dopuściła 2 głosy „za” wnioskiem formalnym i 2 głosy „przeciw” temu wnioskowi. 

 

Marcin Bedka radny: 

− chce, żeby nie kończyć dyskusji, ponieważ ma jeszcze inne uwagi do budżetu, między innymi 

dotyczące gospodarki odpadami. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że radny Marcin Bedka miał okazję wcześniej przedstawić swoje uwagi, 

− ze względu na brak dalszych głosów przystąpiła do głosowania nad wnioskiem formalnym. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 13 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

postanowiła o zakończeniu dyskusji nad projektem budżetu miasta na 2016r. 

 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/158/2015  

w sprawie uchwalenia bud żetu miasta Szczecinek na 2016 rok. 
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Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji nad projektem uchwały, ponieważ radni Platformy 

Obywatelskiej nie chcą rozmawiać o sprawach ważnych dla mieszkańców. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− dopuściła 2 głosy „za” wnioskiem formalnym i 2 głosy „przeciw” temu wnioskowi, 

− ze względu na brak głosów przystąpiła do głosowania nad wnioskiem formalnym. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta przy 2 głosach „za” , 14 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

odrzuciła wniosek o zakończeniu dyskusji nad projektem uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że dyskusja trwa nadal, 

− poprosiła radnych o zabieranie głosu. 

 

Marcin Bedka radny: 

− skoro radni Platformy Obywatelskiej byli przeciwko zakończeniu dyskusji, chciałby usłyszeć ich 

wypowiedzi w tej dyskusji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− stwierdziła, że brak chętnych do zabrania głosu w dyskusji, 

− ze względu na brak  uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/159/2015  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansow ej miasta Szczecinek na lata 2016-2025. 
 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 
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− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/160/2015  

w sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść  

Miasta Szczecinek. 

Ad.7. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zwraca uwagę, że Przewodnicząca Rady Miasta sugerowała kiedyś, że opozycja zawsze jest „przeciw”, 

ale opozycja przed chwilą głosowała za podjęciem uchwały,  

− jak jakaś uchwała jest słuszna, to opozycja jest za jej podjęciem.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− prosi o nie zwracanie jej uwagi, ponieważ to ona jest od prowadzenia sesji, 

− podejmując proponowaną uchwałę radni mogą „pójść na rękę”  dzierżawcom. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zażartował, że w przeciwieństwie do Przewodniczącej Rady Miasta „nie chce iść na rękę” dzierżawcom, 

„bo to będzie tych państwa bardzo bolało do 2020r.” 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgoda na wydzierżawienie nie oznacza, że od razu umowa zostanie zawarta na taki okres, 

− to daje Burmistrzowi możliwość przedłużania dzierżaw do 2020r., 

− te osoby są w szczególnej sytuacji, zainwestowały w grunt miejski, a tam Miasto swoich inwestycji 

realizować nie zamierza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/161/2015  

w sprawie wyra żenia zgody na wydzier żawienie nieruchomo ści stanowi ących własno ść  

Miasta Szczecinek. 

Ad.8. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/162/2015  

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.9. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, proponując następujące zmiany w Rozdziale VI:  

„§ 18 ust.3. Ustala się obszar całego miasta z wyłączeniem wybiegów dla psów, terenów leśnych lasów 

komunalnych i lasów państwowych, gdzie dopuszcza się wyprowadzanie psa wyłącznie na smyczy, a psa rasy 

uznawanej na podstawie odrębnych przepisów za agresywną lub w inny sposób zagrażającego otoczeniu, 

dodatkowo w kagańcu, w celu ochrony przed zagrożeniem lub uciążliwością dla ludzi. 

§ 19 skreśla się. 

„§ 20-  §26 otrzymują kolejno numerację: § 19 do § 25”. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− paragraf 19 dotyczy paragrafu 18 ustęp 3, czyli niezwłocznego usuwania zanieczyszczeń. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego UM Szczeci nek: 

− w poprzedniej uchwale był identyczny zapis i treść ustępu 3, dotyczy to obszarów, na których trzeba 

wyprowadzać psy na smyczy i w kagańcu. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zapytał, czy zgodnie z proponowaną zmianą ust. 3 dotyczy terenu całego miasta ? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− chodzi o doprecyzowanie, gdzie można wyprowadzać psy na smyczy, a gdzie można psa ze smyczy 

puścić. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 

− o kwestii, o której mówił Burmistrz była też mowa na posiedzeniu Komisji. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poprosił, aby po sesji dokładnie sprecyzować nową treść paragrafu 18 ust.3. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że nie musi to się odbyć po sesji, ponieważ Burmistrz przedstawił dokładnie i precyzyjnie 

treść w/w przepisu po zmianie. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− na posiedzeniu Komisji była o tym mowa i to była sugestia i prośba Komisji, żeby ten zapis poprawić, 

− Burmistrz zgodził się to zgłosić jako autopoprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad autopoprawką zgłoszoną przez 

Burmistrza. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” przyjęła poprawkę zaproponowaną przez 

Burmistrza. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/163/2015 

w sprawie regulaminu utrzymania czysto ści i porz ądku na terenie Miasta Szczecinek. 
 

Ad.10. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− omówił uzasadnienie uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag, przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła uchwałę: 

Nr XVIII/164/2015  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od wła ścicieli nieruchomo ści, na których zamieszkuj ą mieszka ńcy  

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczo ną przez wła ściciela nieruchomo ści opłat ę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad.11. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− opłaty za odbiór śmieci pozostają na tym samym poziomie. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− na posiedzeniu Komisji głosował za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, ponieważ był 

przekonany, że proponowane zmiany wynikają tylko ze zmiany ustawy, 

− jednak okazuje się, że zmiany dotyczą także sposobu wyliczenia stawek opłaty od osoby, a uważa tę 

stawkę za zbyt wysoką, 

− w poprzedniej kadencji radni Platformy Obywatelskiej odrzucili propozycję opozycji dotyczącą stawek opłat, 

− będzie głosował przeciwko podjęciu proponowanej obecnie uchwały. 

 

Janusz Rautszko radny: 

− zapytał, czy na posiedzeniu Komisji omawiany był ten sam projekt uchwały, czy inny? 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− to był ten sam projekt, na posiedzeniu Komisji Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego wyjaśniła, że 

stawki są w kwocie 14 zł za odpady segregowane i 21 zł za niesegregowane. 

 

Roman Matuszak radny: 

− to, co powiedział radny Jacek Pawłowicz to prawda, 

− w poprzedniej kadencji opozycja proponowała obniżenie tych stawek, 

− na posiedzeniu Komisji radny Jacek Pawłowicz pomylił się głosując za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− można więc odnieść wrażenie, że radny był na Komisji nie przygotowany. 

 

Marcin Bedka radny: 

− nie dawno była zwracana uwaga, żeby nie było „wycieczek personalnych”, prosi o to, aby dyskusja była 

merytoryczna. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− może radnym Platformy Obywatelskiej trudno zrozumieć, że przed krytyką wpierw należy wysłuchać 

wyjaśnień, na posiedzeniu Komisji głosował w taki sposób, ponieważ był przekonany, że zmiany 

uchwały wynikają tylko ze zmiany ustawy, ale okazuje się, że nie tylko. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że do posiedzenia Komisji radny ma obowiązek się przygotować. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− czy Przewodnicząca Rady Miasta sugeruje, że na posiedzeniu był nie przygotowany? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− radny swoimi wypowiedziami sam to sugeruje. 

 

Marcin Bedka radny: 

− czy dopłata do PGK Sp. z o.o. przewidziana w budżecie, wiąże się ze stawkami opłat ? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− dyskusja o budżecie już się zakończyła. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− ta dopłata do spółki dotyczy prowadzenia dwóch punktów selekcyjnego odbioru odpadów, 

− zgodnie z ustawą wydatki na ten cel są pokrywane z opłaty śmieciowej. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stawka 14zł i 21zł wynika z obliczeń kosztów, opozycja nie może wnioskować o obniżenie stawek, 

ponieważ musiałaby wpierw wykazać, że niższe stawki wystarczą na pokrycie kosztów, 

− uważa, że opozycja do tej dyskusji jest nie przygotowana, i że radny Jacek Pawłowicz jest 

nieprzygotowany. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− prosi Przewodniczącą Rady Miasta o zwrócenie uwagi Burmistrzowi, że to insynuacja, 

− poza tym zdaniem radnego Burmistrz jest tylko gościem na sesji Rady Miasta. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odebrała głos rozmówcom. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nadal uważa, że radny Jacek Pawłowicz jest nie przygotowany do sesji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− ponownie poprosił Przewodniczącą Rady Miasta o zwrócenie uwagi Burmistrzowi. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny mówił, że był przygotowany na posiedzeniu Komisji, ale nie wiedział, o czym rozmawiano, to 

znaczy, że nie był przygotowany. 

 

Marcin Bedka radny: 

− radny Jacek Pawłowicz zmienił zdanie i nie bał się tego powiedzieć, 

− Burmistrz w sprawie Regulaminu Parku został zmuszony przez Sąd do zmiany zdania, ale nie potrafił 

się do tego przyznać, Burmistrz nie potrafi poradzić sobie z obniżeniem opłat. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− tak stanowi prawo, że opłata śmieciowa musi pokryć wydatki związane z gospodarką odpadami, 

− radny Jacek Pawłowicz sam powiedział, że na Komisji nie wiedział, nad czym głosował. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− to nie prawda, co mówi Przewodnicząca Rady Miasta, 

− opozycja wykazała poprzednio, że można obniżyć opłaty do 12zł, ale Platforma Obywatelska 

zwiększyła częstotliwość wywozu śmieci, żeby utrzymać opłatę na dotychczasowym poziomie. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− też  uważa, że radny Jacek Pawłowicz nie przygotował się do sesji, 

− przykro stwierdzić, że radny na posiedzeniu Komisji też był nie przygotowany. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zaapelowała do wszystkich radnych o powrót do dyskusji merytorycznej nad projektem uchwały. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− zapytał, czy wszystkie śmieci są odbierane za stawkę 14zł ?  

− czy też może występuje także stawka 21zł ? 

− czy w jakikolwiek sposób Miasto kontroluje, czy mieszkańcy wywiązują się z obowiązku segregowania 

odpadów? 
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Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− jest część domów jednorodzinnych uiszczających opłatę 21zł, 

− w budynkach wielorodzinnych odpowiedzialność jest zbiorowa, 

− nie da się ukryć, że w pojemnikach znajdują się różne śmieci, 

− być może w nowym roku będzie się to sprawdzać. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− czy jest informacja, ile jest plastiku, makulatury i pozostałych śmieci ? 

− bo te dane mogą zobrazować zasadność wysokości opłat. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− potwierdziła, że są dokładne takie dane, 

− dodała, że dochód z tytułu opłat śmieciowych wynosi ok. 5,5 mln zł rocznie, tj. na koniec listopada 

2015r., planuje się jeszcze wpływ ok.70tys. zł, z poprzedniego roku pozostała kwota ok. 68tys. zł, 

− w 2016r. przewiduje się, że dochody nie wzrosną, a być może będą nieco mniejsze, 

− jeśli będzie malała ilość mieszkańców, będą malały dochody, 

− brakuje pieniędzy zewnętrznych na wynagrodzenie pracownika obsługującego w Urzędzie Miasta 

kwestie deklaracji śmieciowych, będą musiały się naleźć na ten cel środki w budżecie miasta. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− harmonogram wywozu odpadów został zmieniony na prośbę mieszkańców. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− od wielu lat usługi dotyczące odbioru odpadów komunalnych z budynków wielorodzinnych odbywały się 

dwa razy w tygodniu, a w domach jednorodzinnych dwa razy w miesiącu, 

− były postulaty, żeby latem w domach jednorodzinnych częstotliwość odbioru odpadów zmienić do 

jednego razu na tydzień, teraz sygnały są odwrotne, że nie ma już takiej potrzeby, dlatego wraca się do 

poprzedniej częstotliwości, ale jeśli ktoś zgłosi, że ma więcej odpadów, dostanie większy pojemnik. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy wszyscy właściciele nieruchomości i zarządcy nieruchomości płacą regularnie i czy zdarzają się  

z tego tytułu zaległości ? 

− czy zdarza się, że ktoś nie złożył deklaracji, a jest  mieszkańcem Szczecinka ? 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− nie ma przy sobie danych dotyczących płatności, ponieważ dysponuje nimi Wydział Finansowy Urzędu 

Miasta, z tego, co się orientuje opłaty są uiszczane skrupulatnie i nie ma z tym większych problemów, 

− są przypadki, że ktoś nie złożył deklaracji, ale cały czas w tego typu sprawach toczą się postępowania, 

− tam, gdzie są zgony mieszkańców, Miasto przypomina rodzinie zmarłej osoby, żeby zmienić deklarację 

śmieciową, sprawdza się też to według ilości zużytej wody. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− powołał się na propozycje opozycji z 2012r., 

− częstotliwość odbioru odpadów będzie teraz mniejsza, ale opłaty pozostają te same. 

 

Marek Ogrodzi ński radny: 

− w jego odczuciu to wynika z proekologicznych działań Miasta, poza tym mieszkańcy zasygnalizowali 

zmianę częstotliwości, trudno jednoznacznie powiedzieć, że proponowana częstotliwość będzie 

odpowiednia, dlatego utrzymanie stawki wydaje się najodpowiedniejsze, 

− Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego na posiedzeniu Komisji przedstawiła bardzo dokładne wyliczenie 

kosztów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− to, co mówi radny Jacek Pawłowicz jest nieprawdą, radny twierdzi, że poprzednio powstały 

oszczędności z opłat śmieciowych, i dlatego zwiększono częstotliwość odbioru odpadów, ale 

częstotliwość  zwiększono dlatego, że prosili o to mieszkańcy, 

− obecnie zmniejsza się częstotliwość nie dlatego, żeby zaoszczędzić pieniądze, ale że wynika to  

z sygnałów od mieszkańców, wszystko zależy od tego, z której strony się patrzy, 

− uważa, że obecnie nie można opłat śmieciowych obniżyć, a w 2017r. trudno je będzie nawet utrzymać, 

− prawo stanowi, że koszty gospodarki odpadami muszą być pokryte z opłat śmieciowych, 

− PGK Sp. z o.o. musi wyjaśnić, dlaczego pomimo zmniejszenia ilości odpadów od mieszkańców wzrosła 

ilość śmieci, to trzeba uzasadnić i to zadanie PGK. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− odpowiadając Burmistrzowi na zarzut, iż radny kłamał uważa, że to Burmistrz kłamie, że w 2014r.  

nie można było obniżyć opłat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wbrew temu co mówi radny, Burmistrz w ogóle się do tej kwestii nie odnosił, 

− mówił jedynie o zmianie częstotliwości odbioru odpadów. 

 

Marcin Bedka radny: 

− uważa, że podziemne pojemniki na śmieci , to nie była inwestycja najpotrzebniejsza, 

− jeśli Burmistrz potrafiłby wygospodarować środki na ten cel z innych źródeł, to byłoby ok. 600tys.zł 

oszczędności na opłatach śmieciowych, które można byłoby wówczas obniżyć. 

 

Anna Mista Dyrektor Wydziału Komunalnego: 

− wyjaśniła, że zaoszczędzone w ten sposób środki dałyby oszczędności wielkości 2zł na jednego 

mieszkańca w ciągu roku. 

 

Marcin Bedka radny: 

− mówił o inwestycji dotyczącej pojemników podziemnych. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− obowiązek zapewnienia pojemników leży po stronie Miasta, 

− Miasto na ten cel wydało 300tys.zł a drugie 300tys. zł pochodzi z dopłaty od WFOŚ. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− podziemne pojemniki na śmieci są estetyczne i opozycja jest za ich montowaniem,  

− pyta tylko dlaczego z opłat śmieciowych a nie np. z podatków,  

− Miasto zawyża cenę, żeby budować takie pojemniki. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Miasto niczego nie zawyża, ponieważ gdy była ustalana opłata, nie było jeszcze wiadomo, jakie będą 

koszty, pojemniki podziemne będą budowane nadal, pieniądze będą pochodziły z budżetu, a nie z opłat 

śmieciowych. 

 

Marcin Bedka radny: 

− dziękuje, że Burmistrz w ten sposób pokazał, że opozycja ma rację, iż można te pojemniki wybudować 

z innych środków, niż z opłat śmieciowych. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− może ktoś nie potrafi gospodarować, że jest tak wysoka stawka opłat. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− radny jest nie przygotowany, w niektórych miastach opłaty są znacznie wyższe, nawet powyżej 20zł, ale 

nie zamierza z radnym na ten temat dyskutować, może natomiast wrócić do tematu obrad. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− zadeklarował zwołanie w najbliższym czasie posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska w tej kwestii. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zasugerowała, żeby na takie posiedzenie Komisji zaprosić wszystkich radnych. 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− posiedzenia Komisji są dostępne dal wszystkich, mogą przyjść także mieszkańcy. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Burmistrz zarzuca mu nie przygotowanie się do sesji, ale sam mówi o stawkach pow. 20zł, 

− prosi Burmistrza o przykład,  w jakim mieście jest taka stawka? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− ta dyskusja nie była przewidziana, ponieważ radny na posiedzeniu Komisji głosował za uchwałą. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z barkiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę: 

XVIII/165/2015  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospoda rowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki tej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemno ści. 

 

Ad.12. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− uchwała umożliwia złożenie deklaracji elektronicznie, 

− nowa uchwała nie wymaga składania korekt dotychczasowych deklaracji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XVIII/166/2015 

w sprawie wzoru deklaracji o wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi sk ładanej 

przez wła ściciela nieruchomo ści oraz okre ślenia warunków i trybu składania deklaracji za pomo cą 

środków komunikacji elektronicznej. 

Ad.13. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

      

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XVIII/167/2015 

w sprawie okre ślenia terminu, cz ęstotliwo ści i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie  

odpadami komunalnymi. 
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Ad.14. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Marek Ogrodzi ński Przewodnicz ący Komisji Ochrony Środowiska: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XVIII/168/2015  

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Woje wództwa Zachodniopomorskiego w sprawie 

zmiany Uchwały nr XXXII/375/09 Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego z dnia 15 wrze śnia 2009 

roku w sprawie   obszarów chronionego krajobrazu (D Z. Urz. Województwa Zachodniopomorskiego  

z 2014r., poz. 1637). 

Ad.15. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, jak ta uchwała ma się do tego, że Miasto będzie zwalczać zużycie alkoholu i jednocześnie 

sprzedawać alkohol ? 

 

Grażyna Kuszmar Przewodnicz ąca Komisji Problemów Społecznych: 

− stwierdziła, że Polska to wolny kraj i każdy decyduje za siebie, 

− szczegóły uchwały były omawiane na posiedzeniu Komisji. 

 

Beata Kowal Pełnomocnik ds. uzale żnień i kontaktów z organizacjami pozarz ądowymi: 

− domyśla się, że radnemu chodzi o SAPiK, ale SAPiK ma zgodę na sprzedaż alkoholu, poza tym jest to 

zgodne z jego Statutem. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− to wolny kraj i każdy ma prawo do zakupu alkoholu, 

− nie każdy, kto kupuje alkohol ma z tym problem, a tym co mają trzeba pomóc. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zgadza się z tym i to rozumie, ale uważa, że takie działanie Miasta się ze sobą kłóci. 
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Małgorzata Bała radna: 

− w Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych są podkomisje, które kontrolują punkty 

sprzedaży alkoholu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Miasto nie powinno uczestniczyć w niektórych działaniach gospodarczych, np. w sprzedaży alkoholu, 

czy w sprzedaży przyczep samochodowych, gdy w mieście zajmują się tym inne podmioty, 

− z jednej strony SAPiK sprzedaje alkohol, z drugiej strony Miasto realizuje program profilaktyki  

i rozwiązywania problemów alkoholowych. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− program ten nie polega na tym, że Miasto ma zwalczać spożycie alkoholu, chodzi o to, żeby środki  

z opłat przeznaczyć na pomoc ludziom uzależnionym, 

− gdyby SAPiK nie prowadził Centrum Konferencyjnego i nie prowadził restauracji oraz Pubu, to dopłaty 

do SAPiK-u byłyby większe, niż są, 

− z jednej strony opozycja chce mniejszych dopłat, ale nie zgadza się z działaniami SAPiK-u, 

− skoro jest Centrum Konferencyjne i restauracja, to można zgodnie z prawem sprzedawać też alkohol. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosach „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

XVIII/169/2015  

w sprawie przyj ęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Szczecinek  na rok 2016. 

 

Salę obrad opuścił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 16 radnych. 

 

Ad.16. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  14 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw”  

podjęła uchwałę: 
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XVIII/170/2015 

w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Stra ży Miejskiej w Szczecinku. 

 

Ad.17. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− wyjaśniła, że do składu Zespołu opiniującego kandydatów na ławników Prezes Sądu Rejonowego  

w Szczecinku zaproponował Panią Marię Likszo-Jańczak, a MOPS Panią Martę Niewczas, 

− zaproponowano też, aby w skład w/w Zespołu weszli członkowie Komisji Prawa, Legislacji i Porządku 

Publicznego Rady Miasta, którzy wyrazili na to zgodę, 

− ze względu na to, że Pani Małgorzata Golińska jako dotychczasowy członek tej Komisji została Posłem, 

proponuje się, aby opozycja zgłosiła swojego przedstawiciela do składu w/w Zespołu. 

 

Roman Matuszak radny: 

− poinformował, że opozycja zgłasza radnego Jacka Pawłowicza, który wyraził zgodę na kandydowanie 

do Zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła o dopisanie w projekcie uchwały Pana Jacka Pawłowicza. 

 

Czesław Podkowiak Mecenas: 

− zwrócił uwagę, że formalnie trzeba przegłosować dopisanie Pana Jacka Pawłowicza, jako poprawkę do 

projektu uchwały. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania nad zaproponowaną poprawką. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” przyjęła zaproponowaną poprawkę. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do głosowania nad uchwałą z uwzględnieniem poprawki. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 16 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XVIII/171/2015  

w sprawie powołania Zespołu Opiniuj ącego kandydatów na ławników w wyborach uzupełniaj ących do 

sądów na kadencj ę 2016-2019. 
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Na salę obrad powrócił radny Marek Ogrodziński. Obecnych 17 radnych.  

 

Ad.18. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XVIII/172/2015  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie upowa żnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi O światy  

w Szczecinku do wydawania decyzji administracyjnych . 

 

Ad.19. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła uchwałę: 

XVIII/173/2015  

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie okre ślenia zasad udzielania i rozmiaru zni żek tygodniowego 

obowi ązkowego wymiaru godzin nauczycielom, którym powierz ono stanowiska kierownicze  

w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Miasto Szczecinek, zasad zwalniania od obowi ązku 

realizacji zaj ęć oraz okre ślenia tygodniowego obowi ązkowego wymiaru zaj ęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opieku ńczych szkolnego pedagoga i psychologa. 

 

Ad. 20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta. 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał o „uchwałę” Burmistrza  nr 125/15 odwołującą „uchwałę” Burmistrza nr  124/15, dlaczego tak się 

stało? 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zwróciła uwagę, że to nie „uchwały” Burmistrza a zarządzenia. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, że chodzi o kwestię formalną, w zarządzeniu 124/15 wystąpiła pomyłka.  

 

Salę obrad opuścił radny Janusz Rautszko. Obecnych 16 radnych. 

 

Ad. 21. Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała informację o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach w związku ze wzrostem wartości 

nieruchomości w związku z uchwaleniem lub zmianą planu zagospodarowania przestrzennego i ich 

zbyciem, wszyscy radni otrzymali treść informacji. 

 

Ad.22. Informacja Przewodnicz ącej Rady Miasta. 

- uwag nie zgłoszono. 

 

Ad.23. Wnioski i zapytania radnych. 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, jakie kwalifikacje zawodowe posiada Pan Żmuda-Trzebiatowski 

wybrany na Prezesa PGK Sp. z o.o. w Szczecinku ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że obecny Prezes PGK Sp. z o.o. ukończył Akademię Ekonomiczną w Poznaniu, przed 

objęciem funkcji prezesa w/w Spółki przez kilka lat zarządzał obiektami OSiR-u, 

− Burmistrz zapytał,  a jakie studia skończył radny Jacek Pawłowicz? 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− odpowiadając zapytał: a jak Burmistrz myśli? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− nie wiem, chyba z tańca góralskiego. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, jakie wykształcenie ma Burmistrz? 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przerwała wypowiedzi rozmówców prosząc radnych o zgłaszanie pytań lub wniosków. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał Prezesa PGK Sp. z o.o. czy jest członkiem Platformy Obywatelskiej? 
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Radosław Żmuda-Trzebiatowski Prezes PGK Sp. z o.o.: 

− potwierdził, że jest członkiem PO. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy wszyscy prezesi spółek komunalnych i członkowie zarządów tych spółek są członkami 

Platformy Obywatelskiej? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− Burmistrz stwierdził, że do Platformy Obywatelskiej nie należą np.: Prezes MEC Sp. z o.o., Dyrektor 

SAPiK, Dyrektor MOPS, Prezes PWiK Sp. z o.o., Prezes Aqua-Tur Sp.z  o.o. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− czy w najbliższym czasie planowane są jakieś zmiany kadrowe w innych spółkach komunalnych ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− jeśli jakieś zmiany będą, to radny się o tym dowie, 

− jeśli Rada Nadzorcza danej spółki zgłosi taką potrzebę, to zmiany mogą nastąpić. 

 

Marcin Bedka radny: 

− czy za stan dróg w mieście odpowiada PGK Sp. z o.o. ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− za drogi miejskie odpowiada PGK Sp. z o.o. 

 

Tadeusz Chru ściel PGK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśnił, że PGK Sp. z o.o. odpowiada za stan dróg miejskich i powiatowych. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, co się zatem stało, że rano na jednej z ulic była ślizgawka ? 

 

Tadeusz Chru ściel PGK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− akcję zimowego utrzymania dróg też prowadzi PGK Sp. z o.o., zapytał, jaka to ulica ? 

 

Marcin Bedka radny: 

− chodzi o ul. Budowlanych. 

 

Tadeusz Chru ściel PGK Sp. z o.o. w Szczecinku: 

− wyjaśnił, że ta ulica nie należy do pierwszej kategorii zimowego utrzymania dróg, dlatego najpierw 

służby komunalne zobowiązane były zadbać o drogi należące do pierwszej kategorii, 

− dopiero w następnej kolejności piaskarki i pługi kierowane są na tego typu ulice, jak ul. Budowlanych. 
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Jacek Pawłowicz radny: 

− poinformował o wizycie niektórych radnych w KRONOSPAN-ie, 

− w czasie tego spotkania usłyszał, że hałda na terenie zakładu jest czystą biomasą, 

− opozycja i Burmistrz dysponują jednak dokumentem z WIOŚ, że to jednak nie jest biomasa, 

− podczas w/w spotkania radny zaproponował przebadanie hałdy na koszt Stowarzyszenia TERRA, do 

którego należy, ale ze strony KRONOSPAN-u nie otrzymał na to zgody, 

− zwraca się więc do Burmistrza z prośbą, aby Burmistrz poparł w/w propozycję SIS TERRA, gdyż 

Burmistrz ma dobre układy z KRONOSPAN-em. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− stwierdził, że nie zamierza popierać wniosku radnego, 

− firma ma już wykonane wyniki badań dotyczące tej kwestii, dlatego nie będzie się ośmieszał,  

− z KRONOSPAN-em Burmistrz nie ma żadnych układów, 

− Burmistrz uważa SIS TERRA za stowarzyszenie szkodliwe dla miasta. 

 

Grażyna Kuszmar radna: 

− też była na spotkaniu w KRONOSPAN-ie i zgadza się ze stanowiskiem Burmistrza, 

− na spotkaniu wyjaśniono, że nawet Prokuratura badała już tę hałdę, 

− trudno zgodzić się z radnym, ponieważ hałda była już badana kilkukrotnie. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− też był na tym spotkaniu, KRONOSPAN okazał radnym do wglądu dokumentację, 

− nic złego się tam nie dzieje, jeśli radny Jacek Pawłowicz uważa inaczej, niech zgłosi to do Prokuratury. 

 

Marcin Bedka radny: 

− jeżeli jest tak świetnie i wszystko jest zbadane, to dlaczego zakład boi się nowego badania? 

− prosił przedstawicieli KRONOSPAN-u o umożliwienie przejścia na hałdę, ale na to również  

nie wyrażono zgody, radni opozycji chcieli obejrzeć hałdę, nie mówili o zamknięciu zakładu, 

− zapewniano radnych, że jest świetnie, ale nie zgodzono się, żeby to sprawdzić. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− KRONOSPAN to firma prywatna, Burmistrz stwierdził, że nie poprze wniosku radnego Jacka 

Pawłowicza, dlatego dalsze wnioski w tej kwestii radny powinien kierować bezpośrednio do 

KRONOSPAN-u. 

 

Marcin Bedka radny: 

− odpowiadał na uwagi radnych, którzy byli obecni na spotkaniu w KRONOSPAN-ie, 

− ten zakład znajduje się na terenie Szczecinka, a radni odpowiadają za to, co się w mieście dzieje. 
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Grażyna Kuszmar radna: 

− zauważyła, że na spotkaniu nie padło stwierdzenie, że jest świetnie, potwierdzono, że w mieście 

śmierdzi, chodziło o wysłuchanie na tym spotkaniu osób, które mają wiedzę na ten temat, 

− nikt nie ukrywa, że czasem jest dość smrodu. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Burmistrz twierdzi, że jest to firma prywatna i że Burmistrz nic nie może zrobić, 

− ale jak to się stało, że Burmistrz i radni Platformy Obywatelskiej zdecydowali o wybudowaniu dla tej 

firmy parkingu z pieniędzy pochodzących z budżetu miasta? 

− radny Jacek Lesiuk otrzymał dokumenty z WIOŚ, ale czy je przeczytał ? 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− radny Jacek Pawłowicz przedstawił dokumenty z 2011r. czyli nieaktualne. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− to są dokumenty aktualne. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− zdecydowała o zakończeniu dyskusji na temat KRONOSPAN-u. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− poprosił o rozłożenie dywanu, żeby było gdzie zamiatać. 

 

Krzysztof Zawada radny: 

− poinformował, że wpłynęły podziękowania od organizatorów szlachetnej paczki, na która radni wpłacili 

po 100zł, podziękował wszystkim, którzy pomagali przy zakupie i rozdawaniu prezentów. 

 

Jacek Lesiuk radny: 

− zaprosił wszystkich na Jarmark Świąteczny na Placu Wolności w dniu 20.12.2015r. 

 

Zdzisław Miechowiecki radny: 

− w imieniu mieszkańców ul. Wodociągowej podziękował Pani Dyrektor Wydziału Komunalnego Annie 

Mista za przełożenie kostki brukowej na tej ulicy. 

 

Jacek Brynkieiwcz radny: 

− przypomniał, że posiedzenie Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników odbędzie się w dniu 

17.12.2015r. o godz. 12:30 w sali nr 006 na parterze Urzędu Miasta. 

 

Ad.24. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych pytań, wniosków i uwag stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 
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− w imieniu radnych złożyła mieszkańcom życzenia świąteczne, 

− zamknęła sesję. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 12:00.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski              Katarzyna Dudź 


